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Poteh spomladanske setve v trboveljskem okraju
Z obdelavo vsakega koščka zemlje, s pravilno in 

dobro organizacijo spomladanske setve, nam bodo 
zagotovljeni dobro izvedeni jesenski odkupi.

Minulo je že nekoliko časa, odkar 
So se pričeli naši skrbni kmetje pri
pravljati na zelo važno akcijo — na 
spomladansko setev. Zc v začetku 
druge polovice meseca marca smo 
imeli priliko videti, kateri kmetje 
imajo skrb, da bodo pravočasno opra
vili spomladansko setev. Pričeli so z 
dovažanjem gnitja na njive ali celo z 
oranjem. Kmetje, ki so že v jeseni 
mislili na spomladansko setev, so že 
takoj v jeseni po končani setvi oči
stili plug, ga namazali ali pa, če je 
bil pokvarjen, poskrbeli za takojšnje 
popravilo. Kmet, ki pa živi tja
vdan, je vrgel plug takoj po končani 
setvi nekam pod sreho in se ga ni 
dotaknil, dokler ni prišel skrajni čas 
spomladanske setve ali pa ga celo 
pustil zunaj, d« mu je popolnoma 
zarjavi I Sedaj pa ima sitnosli in 
neprilike, ker se poleg orača muči s 
plugom tudi orna živina. Sicer pa 
lahko trdimo, da je takih nemarnih 
kmetov danes malo. Omenil bi, da 
tudi nekatere ekonomije ne polagajo 
dovolj pazljivosti potrebni nogi polj
skega orodja in želeli bi bilo, da bi 
se to v prihodnje več ne dogajalo, Mi 
slimo, da ne bi bilo treba razlagati 
pomen nege poljskega orodja in nje
govo pravilno vskladiščen je.

Zakaj je potrebno, da dosežemo 
plan spomladanske setve? Sicer se ve 
čina naših delovnih kmetov tega v 
polni meri zaveda. Imamo pa še ne
katere nergače na vasi, ki mislijo, da 
mu naša ljudska oblast predpiše plan 
spomladanske setve zaradi tega, da 
mu onemogoči samostojnost gospodar
stva. Drugi zopet dobro vedo in po
znajo važnost planskega gospodarstva, 
pa namerno delajo ovire in težave 
naši ljudski oblasti. Take ljudi je 
treba razgalili, onim pa, ki še danes 
ne razumejo in ne vedo, kakšne važ 
noeti je za nas plansko gospodarstvo, 
je treba stvar razložiti ter jih pri
merno poučiti.

Zakaj je potrebno plansko gospo
darstvo tudi v kmetijstvu? Ako ho
čemo graditi težko industrijo in elek 
trifikacijo, je nujno potrebno, da 
Vzporedno dvignemo donos kmetij
stva, sicer v nasprotnem primeru ne 
bi mogli pridelati zadosti živeža za 
prehrano naših delavcev v industriji, 
na drugi sLruni pa moramo imeti prav 
tako dovolj surovin za našo industri
jo, sicer bi bila industrija brez vsake 
koristi. Tu in tam slišiš kakšnega go
drnjača. ki pravi: saj v stari Jugo 
slaviji ni bilo planskega gosjiodarstvu 
v kmetijstvu, pa je bilo vseeno zadosti 
hrane. Ni pa pomislil, koliko ljudi je 
danes več v industriji, kakor jih je 
bilo v bivši Jugoslaviji, poleg tega pa 
je bila naša domovina močno priza
deta med vojno, bodisi na živini, ah 
pa v poljedeljstvu.

Zalo je nujno potrebno, da vsak 
kmet predpisani plan doseže ali celo 
preseže. To pa zaradi tega, da bomo 
imeli dovolj prehrane in surovin za 
naše Industrijske centre. Na drugi 
strani pa bo moral kmet oddati pri
delke natančno po planu spran! a dam
ske srtve, ki gjr je prejel od krajev
nega ljudskega odbora, v kolikor ne 
bi nastale kakšne elementarne nezgo
de. suša in podobno. Zavedni)
se moramo, da plan ni samo na papir

menja semenski krompir. Zato je po 
trebno tudi letos, da to izmenjavo iz 
vrše 100 odstotno. V kolikor kdo še 
ni zamenjal semenski krompir, ali 
celo nima možnosti za zamenjavo, naj 
se obrne na svoj pristojni krajevni

ljudski odbor, kjer bo dobil pojasnila 
glede možnosti zamenjave semenske
ga krompirja. Ce kdo morda nima se
menskega krompirja, ima možnost, 
da zamenja za semenski krompir 
druge kmetijske pridelke, kakor na 
primer mast, žito itd.

Ker je vreme za spomladansko se
tev ugodno, pohitimo, da jd čimiprej 
izvršimo.

V KLO Zagorje je do sedaj doseženo 
j 34 % setvenega plana. Ta odstotek

napisana številka, pač pa, da je to 
postavka, ki se mora izvršiti, kakor 
produkcijski plam v industriji. Kmet, 
ki bo obvezni oddaji zadostil, bo raz
polagal z odvisnimi pridelki sam.
Imel bo možnost presežke prodati po
vezanj ceni ali pa jih bo podal v j |>j bil gotovo večji, če bi zainteresirani 
prosti prodaji. Omeniti je treba, da v kmetovalci imeli več zanimanja zn 
jeseni, ko se bodo pričeli odkupi, ne plansko delo v kmetijstvu. Na zbore 
bo izgovorov, kdo ni imel zadosti po- j volivcev, kjer se je pretresal plan 
sejanega; zato naj vsak kmet dobroj setve, je prišlo le malo kmetovalcev 
premisli, komu bo škodoval, če ne bi j Za,to 'j,, bilo nujno, da je posebna ko. 
dosegel plana spomladanske setve. j misija sestavila plan ter ga nato ob- 

Razumljivo je. da bodo težave Dri i javila. In takrat so začele prihajati 
spomladanski setvi na nekaterih po- j pritožbe. Nekateri so se pritoževali, 
sest v ih zlasti glede delovne sile, da pa ; da nimajo dovolj delovne sile za pla
ne bi ostala mogoče kaka posestva iz nirano obdelavo drugi so dokazali, da

Izvrševanje setvenega plana KLO Zagorje

tegii razloga neobdelana in nepose- 
jana, je dolžnost množičnih organi
zacij, da takoj priskočijo na pomoč, 
v kolikor spomladanska dela niso iz^ 
vršljiva z medsebojno pomočjo. K ra 
jevni ljudski odbori naj takoj spora
zumno z množičnimi organizacijami 
pristopijo k izvajanju omenjenih na
log Prav tako bodo morebitne težave 
zaradi vprežne živine, kar se v našem 
kraju ne bi smelo pripetiti, če se 
balo množične organizacije zavedale 
svojih dolžnosti.

Nekaj o oljaricali: Oljarice so nanj 
nujno potrebne za preskrbo maščobe 
za naše delavce. Mi bi sicer lahko 
dohiti maščobo iz drugih držav a za 
t > so seveda potrebne devize —. Iz 
lega razloga moramo pridelati čim 
več oljaric doma. da nam ne bo treba 
izvažati dragocenih surovin v tujino, 
ker jih rabimo doma. Moramo se čim 
bolj osamosvojiti, da bomo, kolikor 
mogoče, pridelovali vse, kar potrebu
jemo, doma kajti šele polem bomo res 
rospodarsko dovolj močni. Naša dr
žava je ena izmed na jbogalejših držav, 
manjka nam pa s:snui še težke indu- 
stirje tn pa gotove količine prehran- 
benih artiklov, kar pa nam bo mo
goče priboriti si v najkmjšem času.

Naši KI.O so tolmačili kmetom po
men poročanja o poteku spomladan
ske setve. Sodimo, da je poročanje o 
tK>U-ku spomladanske setve zelo važ 
no. V čem je ta važnost? Važnost po
ročanja je v tem, ker nam je le na 
ia način mogoče ugotavljati, kje so 
ogrožene in neposejane ter neobde
lane površine. Zato je dolžnost vseh 
kmetov, da pravilno poročajo o za
sejanih površinah svojim krajevnim 
ljudskim odbojnim, ker le na ta na 
čin nam bo mogoče rešiti ogroženo 
površine r. množično pomočjo. Kakor 
je razvidno iz poročil spomladanske 
setve, ki jih pošiljajo KLO na okrajni 
ljudski odbor, poverjeništvo za kmetij
stvo, nekateri KLO ne smatrajo spo
mladanske setve za dovolj važno uk- 
cijo. Med najboljšimi krajevnimi ljud
skimi odbori pri omenjenem delu so 
bili sledeči: KLO Zagorje, Hrastnik, 
Čeče in Cemšenik, medtem ko so med 
najslabšimi krajevnimi ljudskimi od 
bori Marno, Turje in MLO Trbovlje 
ter Breg in Senožeti. Od omenjenih 
KLO se do danes nismo prejeli no
benih poročil o poteku spomladanske 
setve, dasiravno vidimo, če pogleda
mo na polje v njihovem področju, da 
kmetje v najširšem razmahu izvajajo 
spomladansko setev.

Kakor je našemu kmetu mano, je 
nujno potrebno, da vsakih pur let iz-

nimnjo toliko setvene površine, to jo 
orne zemlje, kolikor jim je bilo od
merjeno za planirano setev, tretji so 
trdili, da nimajo potrebnih gnojil itd. 
V zvezi s temi pritožbami se je širša 
komisija pri KLO energično lotila 
tozadevnega dela. Ugotovila je pri po
lih kmetovalcih utajo orne zemlje, pri 
drugih pa našla, da pritožba zaradi 
pomanjkanji delovne sile ne drži, ko 
se v tem kraju lahko vedno najde do

volj delavcev, ki so pripravljeni po 
svojem rednem delovnem času pomai- 
gati tudi pri obdelovanju zemlje... 
Tudi ostale pritožbe je komisija kva
lificirala kot neutemeljene ter bo za
radi tega plan setve z morebitnimi 
manjšimi spremembami in dopolnitva
mi izveden v celoti. Člani setvenih 
štabov oziroma komisije pregledujejo 
vsak za določen okoliš izvršitev plana, 
tako dr ima IO KLO dnevno točne 
podatke o izvršenem delu.

Zemljišče, ki pripada splošni držav
ni iinovini, se je parceliralo in od
dalo na obdelovanje posameznim 
strankam, pr; čemer se pa upoštevat 
da plan oddaje s tem ne bo ogrožen.

Izvajanje setvenega plana je poka
zalo, da so nekateri kmetovalci skraj
no mairanami prt sodelovanju z ljud
sko oblastjo ter da nimajo ali nočejo 
imeli razumevanja za nujnost plani
ranja v kmetijstvu.

Zagorski rudarji so prvi napovedali 
tekmovanje za 27 april in 1. maj

V rudniku Zagorje se je razvilo ži 
vahno tekmovanje v počastitev 1. ma 
ja. Proizvodne brigade tekmujejo v 
naslednjih točkah:

1. katera brigada ali delovna sku 
pina, bo imela najboljšo storitev na 
moža;

2. katera brigada bo imela najbolj 
an delovno, disciplino;

3. katera brigada bo imela najman 
črtanih vozičkov;

4. katerg brigada bo dosegla oziro
ma presegla svoj postavljeni plan.

Člani najboljše brigade bodo nar 
grajeni z gojzerji, ki jih bodo dobili 
po nižjih cenah brez odvzema točk,

Rudarske brigade tekmujejo s pa
rolo: Vložimo vse sile, da bomo zrna- 
;ova.lci tudi v prvomajskem bekmova1- 
nju, kar bo v ponos celotnemu kolek
tivu in v dobrobit skupnosti.

T^ovi udarniki rudnika Zagorje
V nedeljo 2. »prila So bili v rud

niku Zagorje na obratu Kisovec pro 
glašeni novi udarniki. Teli junakov 
dola, ki so dobili častni naslov udar
nika, je bilo 25. Od teh je bilo na 
novo proglašenih 6 koj enkratni udar
nik, 19 jih je pa večkratnih udarni 
!;OV.

Med njimi sta bila dva odlikovana 
s srebrno medaljo dela tretje stopnje. 
To sta upravnik kisovškiega obrat", 
Podjed Jože in sedemkratni udarnik 
ilaglič Franc.

Udarnikom je spregovoril tajnik sin
dikata Zagorje ter Jim v imenu ko
lektiva čestital z željo, da se junakom 
dela pridružijo še oslall. Prav tako je 
čestital udarnikom direktor rudnika 
Zagorje Klančišar Martin in jih po 
zval, naj še na. dal je dosegajo uspehe 
s katerimi bomo tolkli vsa infortmbi 
rojevskn obrekovanja. Tako jttn bomo 
dokazali, da znamo z lastnimi silami 
gradit* socializem za srečnejše življe
nje vsega delovnega ljudstva.

Kolektiv apnenic rudnika Za
gorje tekmujo v počastitev 

1. maja
Delovni kolektiv, obrata apnenic 

rudnika Zagorje se je obvezal, da bo 
v počastitev 1. maja tekmoval od dne
1. aprila do 30. aprila v sledečih 
točkah:

1. pri materialu bo prištedil 10 V«;
2. pri popravilu vozičkov bo pri- 

i ranil 20°/®:
3. izboljšal bo kakovost proizvodnje
5%:

4. znižal bo odstotek bolnikov, zlaJ- 
sti pa tridnevna bokzvanja za 4%;

5. povečal bo storilnost dela. za 5%; 
G. napravil bo 15 prostovoljnih ših- 
lov.

Ves delovni kolektiv z zaupanjem 
gleda na vodstvo sindikalne In partij 
ske organizacije ter je pripravljen vla
gati vse| svoje sile v borbo za čirar 
prošnjo izgradnjo socializma in lep
šega življenja delovnega ljudstva.

Istulca uredništva
Sporočamo vsem naročnikom, da so 

je naročnina za naš list’ za leto 1950 
povišala za 2 din mesečno, kar znaša 
120 din za celo leto, to pa zaradi tega, 
ker se je naš list v letošnjem letu po
večal in sicer vsakih 14 dni od 4 
strani na 8. Cena za posamezno števil 
ko na 8 straneh je 3 din. — Toliko v 
vednost našim naročnikom pri porav
navi naročnine. — Uredništvo
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Mladinska organizacija okraja Trbovlje
dobila v priznanje za svoje delo ..pohvalo" od Centralnega komiteja LHS

Razvijati moramo široko iniciativo in sproščenost vse mladine
Preteklo nedeljo se je vršila v Tr

bovljah okrajna letna mladinska kon
ferenca, ki ji je prisostvovalo od 219 
izvoljenih delegatov 210 delegatov ter 
zastopniki raznih organizacij in Par
tije.

Konferenca se je pričela ob 9. uri 
dopoldne. Po pozdravni besedi sekre
tarja OK LMS tov. Klemena, kjer je 
med drugim pozdravil navzočega se
kretarja CK LMS tov. Janeza Hoče
varja, so bile izvršene formalnosti 
konference, takoj nato pa so konfe
renco pozdravile delegacije osnovnih 
mladinskih organizacij. V nadaljnjem 
poteku konference je podal sekretar 
OK LMS poročilo o delu mladinske 
organizacije okraja Trbovelj ter na
kazal smernice za nadaljnje delo. Iz 
referata je bilo razvidno, kakšne uspe-

Novoizvoljeni sekretar OK LMS 
tov. Klemen Anton

he je dosegla mladina našega okraja- 
v preteklem letu. Organizacija se je 
lansko leto razširila in utrdila, kljub 
temu, da so informbirojevci Izločili 
organizacijo LM iz SFDM. Pri delu je 
bilo tudi nekaj napak. Največja kriv
da je bila v tem, do so posamezni 
aktivi prepogosto menjavali sekretar
je, kar je imelo za posledico, da orga
nizacija ni delovala kot bi morala. Na
štel je več primerov, Iz katerih se je 
točno videlo, da je bila menjava se
kretarjev pogrešna, kar je močno ovi
ralo delo posameznih aktivov. Značil
ne pomanjkljivosti so bile tudi v tem, 
da sekretariati pri svojem delu niso 
bili samostojni, marveč da so bili v ne
katerih primerih le izvrševalci di
rektiv višjih forumov. Posamezni ak
tivi so bili firemalo povezani z nad
rejenimi vodstvi ter so na ta način še
pali v svojem delu. Lepi uspehi pa so 
bili doseženi na področju kulturno- 
prosvetnega dela. V letu 1949. je mla
dina v osnovnih organizacijah s po
močjo novoustanovljenih KK LMS v 
Loki pri Zidanem mostu, Radečah, 
Hrastniku in Zagorju organizarala nad 
200 raznih kulturno-prosvetnih prire
ditev, kjer je sodelovalo nad 6000 
mladine. Doseženi so bili tudi vidni 
uspehi v delu na področju fizkulture, 
LT itd. Velik delež ima mladina trbo
veljskega okraja tudi pri izvrševanju 
petletnega plana. V letu 1949. je od
šlo samo na zvezne akcije v Novi Beo
grad in na Avto-strado Beograd—Za
greb 362 mladincev in mladink, v in
dustrijo in rudarstvo pa se je vklju
čilo več sto mladincev. Največji uspeh 
smo dosegli s tem, da smo večji del 
gosp. pomočnikov in pomočnic odteg
nili od izkoriščanja po raznih kulašklh 
elementih na vasi. Na pridobivanju 
premoga izven službenega časa pri 
gradnji zadružnih domov, obdelova
nju zemlje, pri pomoči KOZ in pri 
ostalih delih je sodelovalo 5377 mla
dincev, ki so dali za skupnost nad 
80000 delovnih ur. V nadaljnjem izva
janju je sekretar OK LMS, tov. Kle
men dejal:

Uspehi organizacije bi bili nedvomno 
večji, (e bi posvečali večjo skrb raz
sajanju samoiniciative v osnovnih or

ganizacijah, godilo pa se je do neke 
mere ravno nasprotno in smo mnogo
krat grešili v tem, da smo osnovnim 
organizacijam direktno postavljali 
razne oblike dela, nismo pa vprašali 
mladine, kaj si sama želi, Stalno smo 
ji govorili, naj se vključuje v LT, fiz- 
kulturo, šport itd., nismo pa vprašali 
članov, kakšno delo jih same najbolj 
interesira, da bi tako na podlagi ini
ciative najširših krogov mladine raz
vijali razne vrste oblike dela v orga
nizacijah in pri tem nudili mladini po
moč. S takšnim stališčem smo na eni 
strani dušili iniciativo mladine, na 
drugi strani pa je to stališče nekatere 
aktive privedlo do tega, da so čakali 
od zime pa do jeseni, kdaj bo izveden 
ali občni zbor SKUD ali podobno, da 
bodo pričeli s kulturno-prosvetnim de
lom. Takšno-čakanje na izvedbo for
malnosti je pripeljalo do tega, da se v 
aktivih ni delalo na teh toriščih, niti 

' se ni izvajalo delo, če ni bila dana za to 
direktiva od višjih vodstev, kar je 
bilo popolnoma zgrešeno. V naših or
ganizacijah moramo razvijati vse
stransko iniciativo mladine same, vsa 
ostala vodstva pa so dolžna to spro- 
vajati v življenje. Brez svobodnega in 
najširšega sodelovanja mladine v delu 
organizacije ne bo uspeha. Tudi v iz
vajanju študija so se delale mnogo
krat napake v tem, da nismo mladini 
razlagali vseh vprašanj, ki bi posa
meznike zanimala, ampak se je zgo
dilo, da smo v nekaterih primerih ži
vo diskusijo celo dušili z izgovorom, 
da posamezni mladinci, ki jih je zani
malo mnogo vprašanj, niso zanesljivi. 
To resno napako bomo morali v svo
jem nadaljnjem delu odpraviti na ta 
način, da bomo razvijali na naših se
stankih široko in živo diskusijo ter 
dosledno reševali vprašanja, ki se za
nje mladina interesira. V nadaljnjem 
izvajanju je spregovoril tudi o nemo
ralnem življenju, ki se v našem okra
ju izraža predvsem v prekomernem 
pijančevanju kar bomo odpravili le na 
ta način, če bomo nudili mladini zdra
vo zabavo in razvedrilo ter jo na ta 
način pravilno vzgajali.

Po končanem referatu sekretarja 
OK' LMS, so se delegati v diskusiji 
pomenili o vseh poglavitnih napakah, 
o načinu, kako bi se te odpravile ali 
vsaj omilile. Diskusija je potekala naj
več v smeri izboljšanja dela na pod
ročju kulturno-prosvetnega in zabav
nega življenja mladine, v odpravi 
raznih diktiranj, predpisovanju šablon 
itd., v življenju in delu mladinske or
ganizacije.

Po teh vprašanjih je razvil debato 
tudi sekretar CK LMS tov. Hočevar 
Janez, ki je v kratkih besedah naka
zal nove naloge aktivom in podal 
smernice za vzgojo naše mladine.

Med diskusijo so pozdravile konfe
renco delegacije mladine, ki je delala 
v čast konference na raznih deloviščih. 
Med drugim so pozdravile konferenco 
delegacije mladine iz Steklarne in Ke
mične tovarne Hrastnik, rudnika 
Trbovlje, Zagorje, delegacija pionir
jev in delegacija iz aktiva LMS Loka 
pri Zidanem mostu, ki je seznanila 
konferenco z uspehi mladine na pod
ročju KK LMS — Loka pri Zidanem 
mostu, hkrati pa so napovedali tek
movanje vsem aktivom okraja Trbov
lje na čast L maja.

Po diskusiji so bile izvedene volitve 
v novi OK LMS ter volitev delegatov 
za oblastno konferenco LMS.

V novi OK LMS so bili Izvoljeni 
sledeči tovariši:

Bergant Stane, Forte MU a, Klemen 
Anton, Skobe Karlo, Ceperlin Marija, 
Zupančič Vili, Repenšek Stane, Kraj- 
šič Jože, Ulrih Avgust, Soper Jože, Zu
pan Mirko, Skvarča Marica, Rupnik 
Ivo, Ocvirk Dušan, Bantan Rudi, 
Pavlin Franc, Sajevic Slavko, Suša 
Jože, Kramar Fani, Trink Silva, Pre
dovnik Vida, Kurent Stanka, Škorjanc 
Franc, Vastič Edi.

Po volitvah je bila sprejeta in pre
brana resolucija o tekočih nalogah

LM okraja Trbotlje. Ob zaključku 
konference je mladina trboveljskega 
okraja poslala resolucijo CK KPS in 
CK LMS, v katerih obljublja, da bo

Novoizvoljeni org. sekretar OK LMS 
tov. Ivo Rupnik

dosledno sprovajala vse naloge, ki jih 
bo pred njo postavljala Partija. V za
ključni besedi sekretarja OK LMS 
tov. Klemena je bilo rečeno, da bo

Prejšnji teden je imel delovni ko
lektiv okrajnih proizvodnih podjetij 
v Zagorju ustanovni občni zbor sin
dikalne podružnice. Do sedaj so de
lovni kolektivi krajevnih in okrajnih 
podjetij imeli skupno podružneo. Ker 
se pa sindikalno dielo med kolektivi 
obeh vrst podjetij ni razvijalo v duhu 
medsebojnega razumevanja, je bilo 
nujno, da se za obe podjetji ustanovi 
posebna podružnica. V upravni 'odbor 
podružnice okrajnih proizvodnih pod
jetij so bili izvoljeni najboljši tovariši 
ter je S tem zagotovflfienD uspešno 
sindikalno delo kolektiva.

Na občnem zboru so bili sprejeti 
važni sklepi. Najvažnejši je sprejetje 
tekmovalne napovedi uprave lokal
ne industrije v Kamniku v počastitev 
1. maja. Ta tekmovalna napoved se 
glasi:

1. Doseganje planskih nalog v letu 
1950.

2. Doseganje čim večjega odstotka 
dela po Sirotanovidevem načinu dela.

3. Doseglatnje boljše in bolj vzgled-* 
ne delovne discipline.

4. Čuvanje strojnega parka.
5. Ideološka izgradnja.
6. Prostovoljno delo.
Tekmovanje se je pričelo 3. aprila,

in se bo končalo dne 30, aprila ob 
18. uri.

V, zvezi s to napovedjo so na ob
čnem zboru organizirali 10 proizvod
nih brigad, ki bodo tekmovale po Si- 
rotanovičevem načinu dela. Za vod
je brigad so izvoljeni najboljši delav
ci, mod njimi 65 letni Lapuh Franc in 
Žitnik Miha za delo v kamnolomu ter 
68 letni Stanca*- Ciril v opekarni. Se 
daj že dela In tekmuje vse delavstvo 
okrajnih proizvodnih podjetij v Za;- 
gorju po brigadnem sistemu. Nekate
re brigado presegajo normo od 10 do
15 %•

Lokalna industrija se bori z veli 
kinVI težavami zafladi pomanjkanja 
strojev fn materiala. V dveh letih ob
stoja zaznamuje ta Industrija velike^ 
uspehe. Omenimo naj samo izgradnjo 
opetkame in uspešno povečanje pro 
izvodmjjei apna ter izgradnjo nove to
varne Meja in mila. Pri dviganju teh

novoizvoljeni OK LMS ob pomoči 
vseh ostalih vodstev moral napraviti 
še mnogo več, da se bodo uresničile 
besede tovariša Djilasa, ki pravi: 
»Vzgajati moramo svobodne sociali
stične ljudi, ki smelo in pogumno de
lajo, ki so razgledani v raznovrstnih 
nazorih, ne pa ljudi, katerih pamet je 
prikrojena na isti način.«

Izvoljen je bil nov biro OK LMS 
Trbovlje

Na prvem plenarnem zasedanju 
OK LMS, ki se je vršil v sredo 5. t. m., 
je bil izvoljen nov biro. Za sekretarja 
OK LMS je bil izvoljen Klemen Anton, 
za org. sekretarja Rupnik Ivo, član 
biroja za agitacijo in propagando tov. 
Cvirn Dušan, član biroja, odgovoren 
za kmečko mladino tov. Ceperlin Ma>- 
rija, član biroja, odgovoren za fizkul- 
turo tov. Skobe Karlo, član biroja, 
odgovoren za OPS tov. Skvarča Ma
rica, član biroja, odgovoren za šolstvo 
tov. Krajšič, član biroja, odgovoren 
za kadre tov. Ulrih Avgust, član bi
roja, odgovoren za akcije tov. Soper 
Jože, član biroja, odgovoren za teh
nično vzgojo tov. Repenšek Stane, 
član biroja, odgovoren za delavsko 
mladino tov. Zupan Mirko in za ru
darsko mladino tov. Zupančič Vili.

tov. Ludovika Franc, poverjenik za 
lokalno obrt in industrijo pri 01.0 
Trbovlje. Z vztrajnostjo, ki je lastna 
le malokaterim, je premagal vse te
žave ter dvignil okrajna podjetja njj 
zavidno višino. Znal je zbratj okoli 
sebe dobre in vestne sodelavce, koko! 
so tov. Korbar Branko, direktor 
okrajnih proizvodnih podjetij, nadalje 
tov. Miklavčič Franc, obratovodja 
opekarne ter tov. Pustotnik Franc, 
obratovodja apnenic. Delovni kolek
tiv je prizadevanje vodilnega kadra 
vsestransko podpira). Posledica take
ga medsebojnega sodelovanja so zgo
raj omenjeni uspehi.

Dne 1. prila je začela obratovati 
tudi strojna pletoma, kateri piroiz)- 
vodi se bodo v glavnem prodajali po
trošnikom našega okraja. — V tok,u 
so priprave za izgradnjo keramične 
industrije v Izlakah, ki bo izkoriščala 
nedavno odkrito ležišča za to primer
ne gline.

Delavski sveti
Delavski sveti, ki so bali pred knjjs 

kim ustanovil jeni po vsff* podjetjih 
naše države, pomenijo novo sociali
stično pridobitev v soodločanju delav
stva in uprav v posameznih podjetji!). 
V te delavske svete so bili izvoljeni 
tovariši, od katerih se mora vsekakor 
pričakovati redna udeležba pri sejah 
Delavskih svetov. V Trbovljah se jje 
sklicala seja Delavskega sveta za pe
tek 7. aprila 1950, kjer pa je bilo 
42 izvoljenih le 23 navzočih, kar j£ 
takoj uvodoma kritiziral predsednik 
tov. Petrič, čemur pa se pridružujemo 
tudi mi. Vi prihodnje naj ne bo seje 
Delavskega sveta s tako slabo ude* 
ležbo, ampak naj se vsak član zave
da, da je bil izvoljen od svojega dri 
lovnega kolektiva, da na t<fh sejah 
zastopa koristi skupnosti, ter se ji}) 
tudi redno udeležuje. Vsi člani se n 
sejah pravočasno obveščajo in jim je 
dana možnost, če imajo službo po
poldne, da jo zamenjajo. Vemo p«, 
da imamo tudi izredne primere, ki izo
stanek vsekakor upravičujejo, ne 
vplivajo pia na slabo udeležbo sej v 
toliki meri kot malomaren odnos do

Sprejeta tekmovalna napoved uprave lokalne 
industrije v Kamnikuv počastitev 1. maja — 

organiziranih deset proizvodnih brigad

podjetij ima nedvomno največ zasl u g izvrševanja državljanskih č&olžnmti.
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Proizvodna konferenca
rudnika Trbovlje

6. marca je bila ob 17. uri v rudni- t 
$ki restavraciji proizvodna konferenca 
rudnika Trbovlje. Ob navzočnosti za
stopnikov sindikata rudarjev, članov 
Partije in uprave rudnika kakor tudi 
udarnikov in drugih številnih rudar
jev, so se obravnavala tekoča vpraša- 
nia rudnika Trbovlje v zvezi z dose
ganjem planskih nalog, formiranjem 
hovih proizvodnih brigad in o neupra
vičeno izostalih.

Na tej konferenci je bilo poudarje- 
n°' da je treba v mesecu aprilu voditi 
Uajoslrejšo bitko proti neupravičenim 
'Zostankarjem. Vodstva obratov so 
skupno s sindikalnimi pododbori in 
Partijskimi celicami dolžna, da dnevno 
Vodijo računa s temi. Le s točnim 
Vsakodnevnim delom in kontrolo nam 
bo zasigurano, da bomo plan v mesecu 
aPrilu 100% izvršili.

Na tej konferenci so bili sprejeti na- 
s|ednji sklepi:

1- Sindikalni pododbori morajo 
skupno z upravami obratov voditi 
strogo evidenco o razdrobljenem pro
izvodnem planu na brigade, o čemer 

brigade seznanjati dnevno;
2. dolžnost vseh sindikalnih aktivi

stov je, da nosijo vso skrb, da ne bo 
Neopravičenega izostajanja od dela, 
zlasti ne ob sobotah in ponedeljkih;

3- uprave obratov se zadolžujejo, da 
•kupno s predsednikom in tajnikom 
Sindikalnih pododborov dnevno kliče 
Pa zagovor vse izostankarje od dela 
Prejšnjega dneva;

4. tehnična vodstva jamskih obratov 
in nadzorni organi morajo posvetiti 
največjo skrb, da se bodo jamska od- 
kopna delovišča v nočni tretjini pri
pravila za pridobivanje premoga v 
naslednji dopoldanski izmeni; direkci
ja rudnika bo vodila o teh nočnih pri
pravah najstrožjo kontrolo;

5. delovni čas se mora izkoriščati
100 odstotno; *

6. na obratih se mora izvršiti kon
trola nad takozvanimi dobrimi in sla
bimi delovnimi kraji, torej delovišči 
z ugodnimi in neugodnimi delovnimi 
prilikami; delovišča se morajo oblagati 
oziroma razdeljevati med delavstvo 
tako, da se doseže čim večje zadovolj
stvo; 1

7. predsedniki in tajniki sindikalnih 
pododborov se zadolžujejo, da dnevno 
obveščajo ustmeno ali po telefonu sin
dikalno podružnico o vseh problemih, 
ki se porajajo v obratih;

8. obratne konference se morajo 
redno vršiti po planu, ki ga izdela sin
dikalna podružnica rudarjev;

9. na zunanjih obratih se izvrši re
vizija živilskih kart; za ta pregled se 
zadolžuje tov. Zupančič Franc, ki naj 
se tozadevno poveže z OLO oz. MLO 
Trbovlje ter šefom oddelka za pre
skrbo rudarjev na upravi rudnika; 
revizija se izvrši do prihodnje seje 
upravnega odbora;

10. sindikalni pododbori na obratih 
naj skupno s partijskimi celicami or

ganizirajo študijske sestanke.

Sindikalne podružnice Trbovelj, Hrastnika in 
Radeč so izvolile delegate za konferenco ES J

v Beogradu
V soboto 8. aprila se je vršilo v dvo

rani Delavskega doma v Trbovljah zbo
rovanje, na katerem so navzoči dele- 
gati podruž. Trbovlje in Radeče po
novno pokazali zaupanje v naše držav
no vodstvo s tovarišem Titom na čelu 
*h noš najvišji sindikalni forum s to
varišem Pjuro Salajem. Na tem zboro
vanju so odločno protestirali proti po
novnim napadom informbirojevcev, ki 
So izključili iz SSF predsednika ESJ 
tovariša Salaja.

Zborovanje je začel predsednik OSS 
tov. Kreže, tajnik OSS tovariš Kužnik 
Dominik pa je v kratkih besedah pri
kazal delo in bitko tovariša Djura Sa- 
•nja za boljše življenje jugoslovanskih 
narodov kakor tudi za ves svetovni 
Proletariat.

Na tem zborovanju so bili izvoljeni 
najboljši borci za izgradnjo socializma

kot delegati za konferenco v Beogradu. 
Med njimi so: direktor rudnika tovariš 
Hegler Jože, 10-kratni udarnik Zagori- 
šek Anton iz Trbovelj in tovariš Zu
pan Ferdo, strojevodja, odlikovan z re
dom dela III. stopnje iz Radeč, ki bodo 
ponesli konferenci borbene pozdrave 
delovnih kolektivov trboveljskega okra
ja. Delovni kolektivi pa bodo inform- 
birojevcem odgovarjali z izvrševanjem 
vsakodnevnih planskih nalog.

Tudi v Hrastniku se je vršila enaka 
konferenca vseh podružnic v okviru 
KSS, na kateri so ravnotako obsodili 
gonjo informbirojevcev proti našemu 
vodstvu, ter z velikim aplavzom izvo
lili 15-kratnega udarnika, borca za viš
jo storilnost dela tovariša Kmeta Mak
sa, ki bo ponesel na konferenco v na
šo prestolico borbene tovariške po
zdrave hrastniških delovnih kolektivov.

delovni kolektivi v Zagorju so izbrali delegata 
za vsedržavno konferenco Zveze sindikatov 

Jugoslavije
<, V zvezi z diskriminalnto politiko 
^Vetovne sindikalne fedeilacije napram 
rj&m sindikatom so se 7. aprila do 
P^dne vilšile konference v vseh sin- 
™*alnih podružnicah v območju KSS 
^•Borje. Na teh zelo dobro obiskanih 
*onfCrencah so aktivisti razložili čla- 
Jppi sindikalne organizacije politiko 
"'formbdroja z zvlrzi z izključitvijo 
**bših sindikalnih funkcionarjev iz 
P^iatva SSF. Na konferencah vseh 7 

Podružnic KSS Zagorje *> bili izvo- 
delegati za krajevno konferenco. 

jJ.se je sestala isti dan ob 5. uri po- 
rjjftne. Krajevna konferenca je bila 
r^uoštevilno obiskana, navzoči so bili 

zastopniki vseh masovnih organi- 
'"'•i- Delegati so z velikim zanim-i- 

sledili govoru tajnika sindikata 
'vdarjev tov. Tomašiča Pavleta o vlo 
jv. nriših sindikatov v borbi za socia- 

n ter se zgražali nad nesramno 
btov?!. ki Ha igra infortmtairo v med- 
godnem gibanju, med drugim zlasti 
Je Ttovni s^^kalni federaciji. Nato 
Iv *(?t*erenca soglasno izvolila tov, 
držI‘!'Žiea Fralnca kot delegata za vse- 
» '®*vno konferenco Zveze sindikatov 

Koslavlje, a se bo vršila 15. in 16.
* 9 tega leta v Beogradu. Izvoljeni

delegat Tomašič Franc dola kot ru 
dar že 37 let, je star sindikalist ter 
član Partije od leta 1925.

Ne verjamemo 
inf ormbiro j evcem!

V petek, 7. aprila se je vršilo v 
rudniški restavraciji v Trbovljah zbo
rovanje, na katerem so navzoči dele
gati vseh obratov rudnika Trbovlje 
ponovno poluKsa.11 zaupanje v nlnše 
držatvnoi vodstvjo, v našo Partijo s 
tov. Titom n« čelu in v naš najvišji 
sindikalni forum s tov. Djuro .Salajem 
kot predsednikom CO ESJ. Na tem 
zborovanju so navzoči odločno pro
testirali proti izključitvi tov. Salaja 
iz Izvršnega odbora Svetovne sindikal
ne federacije. Izključitev tov. Salaja 
iz IO SSF je grob napad informbi- 
roja proti celotnemu proletariatu so
cialistične Titove Jugoslavije.

Zborovanje je zadel predsednik ru
darske podružnice tov. Okorn Vilko, 
direktor rudnika tov. Heglar pa je v 
kraitkem, a izčrpnem refen-atu prika
zal delo ter ogromen doprinos tova
riša Djura Salaja za izboljšanje živ
ljenjskega standarda ne samo Ju-

Mladinski družabni večer v Radečah
Kakor drugi mladinski aktivi, tako 

je tudi mladinski aktiv sektorja Ra
deče priredil zbranimi mladincem ra- 
dieškega sektorja družabni večer v 
fizkulturnem domu. Prireditev je bila 
dobro obiskana in se mora zlasti 
pohvaliti njene organizatorje. Na 
obrazih mladincev smo brali, da so 
s prireditvijo zelo zadovoljni.

2eleti bi bito, da se take prireditve 
'ne opuščajo, marveč prirejajo pogo
steje, ker so velikega vzgojnega po 
mena.

Na družabnem večeru je govoril 
predsednik sindikalne podružnice pa
pirnice Radeče, ki je dal v kratkih in 
jedrnatih besedah navodila navzočim

mladincem o bodočih nalogah. Nadalje 
je govoril šolski upravitelj tov. Perji 
ger, ki je pozval mladince, naj se v 
čim večjem številu vključujejo v ak
tivno delo na odru in pri godbi.

Ker imajo takšne prireditve velik 
pomen za našo mladino, bi bito želeti, 
da bi v takem primeri priskočila na 
pomoč sindikalna podružnica Radeče. 
Za vzgled naj si ostale podružnice 
v/amejo sindikalno podružnico papir
nice Radeče, ki je prva nudila pomoč 
pri prireditvi tega družabnega večera.

Mladinskemu sektorju Radeče že(- 
limo mnogo uspehov, želimo ji pa 
tudi, da trdno hodi po poti, ki jo je 
začrtala KPJ s tovarišem Titom na 
čelu.

Gradnja vodovoda 
v Zagorju

Ze lansko leto so bile izvršene vse 
predpriprave za gradnjo vodovoda iz 
Semnika v Zagorje. Izkopali so par 
sto metrov jarkov za vodovodne cevi, 
vendar so pa dobršen del izkopa mo 
rali zopet zasuti, ne da bi bili polo
žili cevi. Vzrok temu nepotrebnemu 
delu je v tem da so zvedeli prepoz 
noi da ni mogoče dobiti krivinskih 
cevi ter je zaradi tega bilo potrebno 
traso izravnati. Nekateri lanski pro 
stovoljci se zaradi tega neupravičeno 
znašajo nad voditelji teh del. Medtem 
niso vodje gradbenih del prav nič 
krivi, ker so zelo pozno izvedeli, da 
ne bodo dobili zaželjenega materiala 
Letos se pa delo na gradnji vodovoda 
nadaljuje načrtno po končno dolo 
čeni trasi vodovoda. Na izkopu jar 
kov dela stalno 6 delavcev-upokojen- 
cev. Cevi se sproti polagajo v izkopa 
ne jarke. Ta delovna sila pa ne za
dostuje za dovršitev tega objekta v 
tekočem letu, Fronta organizira pro 
stovoljno delo na tem važnem sektor
ju, vendar je dosedanji odziv zelo 
slab. Vsak prebivalec Zagorja in 
okolice naj bi se zavedai, da je grad 
nja tega vodovoda zelo važna za dvi
ganje življenjske ravni ter bi naj 
vsak žrtvoval nekoliko prostovoljnih 
ur, da bomo do zime imeli dovoljno 
količino vode. Sedanji vodovod daje 
na vsakega stanovalca 50 litrov vode, 
normirana potreba pa znaša 230 li
trov Da dan na vsakega prebivalca. 
— Zagorjani, Zagorjanke! udeležite 
se prostovoljnega dela pri gradnji vo 
dovoda, agitirajte za čim večjo ude
ležbo, ker to bo vsem v korist. Ce se 
bomo vsi prepričali o važnosti 
graditve tega objekta, bodo do pri
četka zime že vsa gospodarstva ime
la dovolj vode za svoje potrebe

Delo žena v vasi 
Praprotno

V plan, ki so si ga zastavile žene v 
Prapretnem že v mesecu januarju teko
čega leta, so vnesle tudi organizacijo 
šiviljskega tečaja. Na seji odbora so si 
zadale nalogo, da bodo pripravile stro
je, kar je bilo seveda najbolj pereče 
vprašanje. Naletele so na velike težko- 
če. Ko so šle do lastnic strojev, so se 
nekatere izmikale, da bi stroje že dale, 
da pa ni šivank. Niso sl pa mislile, 
da bo ženska organizacija tudi temu 
kos. Dobile so po okrajni organizaciji 
AFZ potrebne šivanke za stroje. Tedaj 
je bila Božič Terezija v veliki zadregi, 
ker je le upala, da se šivanke ne bodo

goslovanskega, marveč tudi svetovnega 
proletariata. Tovariš Salaj je bil so
ustanovitelj Svetovne sindikalne fede
racije, danes pa je bil na pritisk in 
gonjo informbiroja iz te organizacije 
izključen.

V znak, da naši rudarji zaupajo na 
šemu državnemu vodstvu, kakor tudi 
tov. Salaju kot predsedniku CO ESJ, 
je bdi na tem zborovanju soglasno iz
voljen delegat, desetkratni udarnik, 
ljudski poslanec in borec za višjo sto 
rilnost, tov. Zagorišek Antonj, ki bo 
ponesel tovarišu Salaju zaupnico in 
najlborbenejše pozdrave od trbovelj
skega rudarskega kolektiva.

Informbirojevcem pa bodo trbovelji 
slci rudarji odgovarjali na vsa nji
hova obrekovanja z rednjm izvrše
vanjem planskih nalog. J. B.

nikjer dobile, in ji tako ne bo trebaj 
dati stroja.

Dasiravno se je tečaj vršil v njeni 
hiši, se je izgovarjala, da šivalnega 
stroja ne bo prenašala iz ene v drugo 
sobo, medtem kq so jih ostale tovariši
ce nosile tudi po več sto metrov daleč, 
Nad njenim slabim odnosom in razu
mevanjem do skupnosti se je zgražala 
cela vas in je prišlo do spora. Žene so 
sklenile, da izvršijo tečaj do konca. 
Prosile so tovarišico Urbajs Ivano za 
prostore, ki jih je radevolje odstopila. 
Tečaj je nato potekal v veliko zadovolj
stvo nas vseh. Politične ure je po do
mače parkrat podala tovarišica Babič 
Justa iz Hrastnika.

Ob zaključku tečaja so se zbrale vse, 
ki so tečaj obiskovale in povabile tudi 
vodje tečaja in članice mestnega odbo
ra AFZ Hrastnik ter napravile družab
ni večer. Vse navzoče so bile zelo za* 
dovoljne, saj so skupno premagale vse 
ovire in izvršile svojo plansko nalogo.

S tega mesta se tečajnice še enkrat 
zahvaljujejo voditeljici tečaja, tovariši
ci Erni Zemljanovi, ki se je nesebično 
žrtvovala, da je nudila tečajnicam 
znanje iz šiviljske stroke, ter kroja!- 
ču, tov. Vučku iz hrastniške šivalnice 
za njuno požrtvovalno delo.

Priznati je treba, da zaznamujejo 
žene vasi Prapretno že nekaj lepih 
uspehov. Letošnje proslave 8. marca se 
je udeležilo 80 žena in 30 moških, kag 
je za tako majhno vas lepo število. Na
ročnic na »Prešernovo knjižico« je 15, 
na »Kmečko ženo« pa 20.

Vsakdo vidi lahko, da ta vas naprej 
duje, čeravno se mora n. pr. boriti 3 
takimi težkočami, kot smo jih zgoraj 
navedli.

Apnenice rudnika 
Zagorje

Delovni kolektiv apnenice rudnik* 
Zagorje se malokdaj oglasi in svietu 
pove, dia še vedno pridno in zavestno 
dela ’ na gospodarskem področju.

Dne 1. aprila sta tekmovali dve bri* 
gadi na čast redne letne skupščini 
OSS Trbovlje, ki se je vršila v neder 
ljo 2. aprila 1950.

Brigadi tov. »Logarja Pavla« ih 
»Režuna Ivana« sta si zadali naloge^ 
da hočeta ta dan preseči storilnost 
dela za 60 %, na kvaliteti pa 60 %.

Brigadi sta se kosali med sabo, kaH 
tera bo boljša. Nobena ni hotel a biti 
slabša od druge in tako sta navse
zadnje res bili obe enaki.

Obe brigadi sta presegli storilnost 
dela za 100%, kvaliteto pa za 95*/*.

Ti uspehi so opogumili tudi ostale 
delavce v kamnolomu. Brigade so si 
napovedale! medsebojno tekmovanje 
in to za čim višjo storilnost, boljšo! 
kvaliteto, disciplino in ostale točke, 
ki bodo še povečale uspehe našega 
obrata po vseh deloviščih.

OBJAVA I
Posvetovalnica za matere in dojenčke 

v Trbovljah obvešča matere, da se bd 
14. in 15. aprila 1950 od 8. do 13. ure 
delil mesečni obrok za otroke do 2 let 
starosti in za doječe in noseče matere.

Papirnate vreče prinesite s seboj.
OGLASI

Sindikalno gledališče Trbovlje razpi
suje mestno honorirane snažilke svojih 
prostorov (oder, prostor za odromi, 
garderoba, shrambe za kulise, soba Žd 
vaje). Refleklanti dobe potrebna pfjH 
jasnila pri tovarišici CJdlaskovi, oddihi 
lek za delovno silo rudnika Trbovlje,
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It Ufi ar (Trbovlje) : Zagreb (Zagreb) 3 : t (0:1)

Dne 9. aprila sta se pred 1000 gle- | pomanjkanje srednjega napadalca, ker
dulci v prijateljski tekmi srečali mo
štvi Zagreba in Rudarja. Svobodni 
termin je nogometni klub Rudar Oko
ristil za pripravo povratne tekme v 
okviru kvalifikacijskega tekmovanje 
za vstop v tretjo zvezno ligo.

Moštvi sta nastopili v sledeči po
stavi:

ZAGREB: Katnič, Ilijaš, Sinček, Du- 
li, Maršamič, Bujevič, Vukof, Sadovič. 
Brenčun, Cučukovič in Butkovič.

RUDAR: Tauš, Blatnik, Butkovec
Sorel, Kos, Vodišek, Reij, Florjane 
Koncilja, Klančišar, Hudarin.

V začetku prvega polčasa sta obe 
moštvi pokazali raztrgano igro, zlasti 
V napadih, katerih prodore sta obe 
moštvi z lahkoto odklanjali. Oba tek
meca 'sta imela nekaj ugodnih prilož
nosti, ki jih pa strelci v napadu niso 
izkoristili. Na slabo igro Rudarja v 
prvem polčasu je vplivala predvsem 
ponesrečena postava igralcev kakor 
tudi odsotnost Opresnika, ki ga je na- 
domestoval Hudarin, ki se s Klanči- 
Sarjem ni dobro ujemal kljub temu. 
da je bil kot posameznik na levem 
krilu s svojimi streli na gol nevaren 
In dokaj precizen. Zlasti se je opazilo

se Fli rjanc kot zveza na novem mestu 
ni mogel vživeti. Najbolj sta se odli
kovala na svojih mestih Kos in Klan- 
išar, medtem ko se ostali na svojih 

mestih niso mogli znajti. V obrambni 
trojici je zadovoljivo rešil svojo na- 
'ogo Tauš, medtem ko sta se branilca 
nekoliko potajila, kar je pri Butkov- 

u zaradi poškodbe na nogi razumljivo, 
pri Blatniku pa pomanjkanje treninga 
in novo odkazano mesto. Vsekakor je 
bil slednji vzlic slabim odbojnim 
udarcem zadovoljiv, ker je točno dr
žal krilo in mu onemogočil svobodno 
streljanje na gol. Navedenim okolišči
nam je pripisovati, da je moštvo Za
greba v 38. minuti doseglo vodstvo in 
prikazalo nekoliko boljšo igro kot 
domači. Po odmoru se je igra bistve
no spremenila in so domači prvih 25 
minut absolutno dominirali na terenu,, 
za kar se je zahvaliti postavitvi igral
cev na svoja stara mesta. Tej igri je 
nekoliko pripomogel tudi ugodni veter. 
— Za Rudarja sta igrala uspešno Klan
čišar v 10. minuti in Koncilja v 15. 
minuti, kar je prinesi« gol, ki se ga 
redko vidi na tekmah, in Hudarin v 
solo akciji v 25. minuti.

Sodnik Erlih je sodil dobro.

Mladinsko prvenstvo Slovenije
limf ar (Trbovlje) : Kla drvar (Vetje) 3:0 (3:0)

V predtekmi je ml ud insko moštvo 
Rudarja v prvenstvenem srečanju pre
magalo moštvo Kladivarja iz Celja z 
rezultatom 3:0 (3:0). Za svoje moštvo 
je bil Opresnik trikrat uspešen in je 
bil tudi v prvem polčasu najboljši mož 
na polju. Rudar je igral prvi polčas 
dobro, a je v drugem, zavedajoč se 
svoje sigurne zmage, precej popustil, 
kar je slabo vplivalo na potek igre 
In tudi na publiko samo, ki ni odo
bravala tako gesto mladih in sposob
nih igralcev Rudarja. Mladinci Rudar
ja naj se zavedajo, da niso na prven
stvu važne samo točke, marveč da igra 
v mnogih primerih glavno vlogo raz
lika v golih. Pri tekmi sta se poleg 
Opresnika požrtvovalno borila tudi 
Kralj in Zupančič. Na zgoraj nave
dene hibe bo treba v prihodnje bolj 
paziti.

Pripomniti bi še bilo, da je nujno 
da se osnuje v najkrajšem času šport
na restavracija za izboljšanje preskrbe

domačih igralcev, zlasti pa za gostu
joča moštva. Z ustanovitvijo take re
stavracije nam bodo zagotovljeni po
trebni kontingenti hrane, kar bo olaj
šalo delo odboru samemu, gostom pa 
prihranilo različne opazke in upravi
čeno godrnjanje

S,ŠD Korotan (Kranj) : SŠD 
Proletarec (Zagorje) 4 : 2 (2:0)

V nedeljo je bila v Kranju odigrana 
v okviru prvenstvenega tekmovanja 
Slovenske lige, prvenstvena nogometna 
tekma med zgoraj navedenima. Rezul
tat tekme nikakor ne ustreza poteku 
igre, ker so gostje prikazali dokaj sla
bo in raztrgano igro.

Omenjamo, da je moštvo SSD Prole
tarca nastopilo v zelo spremenjeni po
stavi to pa zaradi treh najboljših od
sotnih igralcev, ki so odšli služiit svoj 
kadrski rok. Sodnik Janežič je bil zelo 
pristranski in neobjektiven.

Mladinec Javoršek Marjan in njegova 
zračna puška

V Centru predvojnške vzgoje Stek 
lame - Kemična Hrastnik deluje kol 
komandir oddelka mladinec Javoršek 
Marijan. Pred štirimi leti je prišel v 
Hrastnik, da skonča tamkaj svoje 
učenje kot cizelirec tn strojni kiju 
čavniča.r. Vedno nasmejan vrši vsa 
naročila svojih starešin, ki so z njim 
zelo zadovoljni in nikogar ni, ki bi 
ga mogel grajati, ker dela vse z voljo

da si pridobi čim več znanja. Kot 
mladinec se je takoj vključil v pred- 
vojaško vzgojo in je skoraj edini, ki 
s svojo pazljivostjo najbolje razume 
teoretični In praktični pouk. Za vse 
svoje delo in trud v Centru je že 
prejel dve diplomi Vojnega odseka 
Trbovlje, od Centra pa denarno na
gni do ten je postal komandir oddelje 
nja, v katerem si prizadeva da bi

bil njegov oddelek najboljši, kar tudi 
v resnici je. Mnogo svojih prostih ur 
preživj v kabinetu Centra, kjer pre
bira strokovne knjige in se izobra 
žuje.

• V zadnjem času je pričel razmiš
ljati, kaj naj bi napravil, da bi se 
vsi mladinci naučili natančnega stre 
Ijanja » puško. Mnogo mladincev je 
članov strelske sekcije, a sekcija malo 
strelja in pomagati si morajo s pri 
pomočki in učili, s katerimi razpola
ga, Center. Tovariš Javoršek se je od 
ločil, da izdela zračno puško za stre
ljanje v sobi in je svoj zamislek po
kazal komandi Centra, ki se je z njim 
strinjala. V svojem prostem času je 
pričel z delom in uprava tovarne mu 
je šla na roko; čez nekaj dni je bila

Bliža se teden
Bliža se »Teden cestnega prometa« 

ki bo trajal od 23. do 30. aprila, na 
katerega se moramo temeljito pripra
viti, da ne bomo imeli tako slabe re
zultate kot lansko letoi. Opravljene 
ure v republiškem merilu so znašale 
13 minut na enega prebivalca, v ob
lastnem merilu 10 minut, v okrajnem 
pri nas pa niti 8 minut. Iz teg.n je 
razvidno, da smo prav malo dopri
nesli k izboljšavi naših cest.

Za letošnje leto se mora to število 
najmanj početvoriti, kar se da doseči 
med drugim s tem, da bodo frontni 
odbori pravilno prikazali svojim čin 
rami pomen dobrih cent in prevozne
ga parka ter jih opozorili na dane

ŠAHOVSKI DVOBOJ CENTRA VAVV 
STEKLARNA-KEMICNA HRASTNIK 

IN CENTRA VAVV TOVARNE 
EMAJLIRANE POSODE

Zelo nepričakovano je prišla iz 
Celja novicai, da pridejo mladinci 
Centra predvojaške vzgoje Tovarne 
emajlirane posode V Celju preteklo 
nedeljo igrat šahovski dvoboj s šahisti 
Centra Stekla ma-Kemična v Hrastni
ku. Časa je bilo le 'malo, vendar je 
komandirju Centra tovarišu Anžlovar- 
ju uspelo, da je organiziral vse po
trebno za to srečanje. Za dan pribo 
da je bilo že vse pripravljeno in ker 
se je tekmovanje pričelo ob 10. uri 
dopoldne, so si mladinci iz Celja naj
prej oglediali steklarno, nato pa se je 
začela bitka na deskah.

Čeprav) so mladinci predvojaškr? 
vzgoje v Hrastniku pričeli šele pred 
nekaj mašeči z Igranjem soha, ko je 
Center' ustanovil Rdeči količek, ven
dar so zel« napredovali. Partija za 
partijo se je končala v korist Hrast
nika. Tekmovalo je 10 parov, a lconč 
ni rezultat je bil 7‘/t : 2% v prid 
Hrastnika.

S to visoko zmago »o mladinci pred- 
vo jaške vzgoje Centra Steklame-Ke- 
mične dokazali, da so dobri ne samo 
teoretično in praktično pri prsdvo 
jaški vzgoji, marveč da si tudi v svo
jem prostem čstsu bistrijo svojega 
duha in se vzgajajo v zavedne in 
predane graditelje socializma.

Ko so za ves svoj trud In uspehe 
lansko leto) prejeli v trajno last pre
hodno zastavico Vojnega odseka Tr
bovlje in zastavico Oblnjitmega od' 
bora, so sklenili, da bodo tudi v le 
tošnjemi letu med najboljšimi ler so 
v tn namen sprejeli tekmovanje dru
gih centrov v vseh točkah, ki jih za
dovoljivo izpolnjujejo in se tako 
usposabljajo v zavedne pripadnike 
slavne JA ln čuvarje graditve socia
lizma v naši državi. R. F

/torba ta socializem je 
stvar mobilizacije naj- 
širših ljudskih ustvar 
jalnih sil in vsakodnev
ne, nepopustljive borbe 
za uničenje kapitalist.it'

nih elementov

puška narejena. Poklonil jo je Cen
tru, ne da bi terjal denarno odškod
nino za svoje delo in trud.

Puško so preizkusili člani NM in 
rezervni oficirji JA in vsi pravijo, da 
je puška izredno dobro izdelana in 
da je mogoče z njo natančno st reg
ljati.

To delo in doprinos tovariša Ja- 
vorška za preskrbo potrebnih pripor 
močkov in učil za predvojiaško vzgojo 
nam dokazuje, da naša mladina bud
no čuva pridobitve narodnoosvobodil
ne borbe in da te naše mladine ne 
bosta nobena laž in obrekovanje In- 
lormbiroja odvrnila s poti, po kateri 
nas vodi naša Partija s tovarišem 
Titom v srečnejše življenje ;— v so
cializem. R. F,

cestnega prometa
obveze za prostovoljno delo na cestah, 
ki so si jih zadali v letnem planu.

Naj se ne dogaja več tako kot do
slej, da vidiš na prostovoljnih delih 
le vedno ene in iste ljudi, marveč naj 
se vključijo v delo tudi oni, ki jih 
vidimo vedno v »repu« pred raznimi 
prodajalnami in kritizirajo ob dežju 
ceslne mlake, ob suhem vremenu pa 
prah. S kritiko in godrnjanjem se ne 
izboljša stanje, temveč je treba tudi 
dejansko pomagati in stvar se bo Iz
boljšala.

Zato naj vsak po svoji možnosti so
deluje v »Tednu cestnega prometa«.

Iz poverjeništva 
za lokalni prornM: V. F.

£& nematofgKufi
Kino »Triglav« Zagorje predvaja v 

Petek 14. aprila, soboto 15. aprila ob 
5 in 7 zvečer, nedeljo 16. aprila ob 
3, 5 in 7 zvečer francoski film »Do
movina«.

V sredo 19. aprila, četrtek 20. apri
la ob 5 in 7 zvečer Sovjetski film:
»Kako se je kalilo jeklo«.

VA2NO OBVESTILO
Z ozirom na novi »Pravilnik o stro

kah« se morajo učne pogodbe za po
klice, katerih nazivi in učne dobe so 
spremenjeni, spraviti v sklad s tem 
pravilnikom do 22. IV. 1950. Zato se 
obvešča in naroča vsem učencem v 
gospodarstvu, da se po spodaj nave
denem razporedu javijo z učno po
godbo rac Okrajnem LO, poverjeni
štvu za delo Trbovlje.

Razpored:
Sektor Trbovlje 14. in 15. aprila 1950 
Sektor Hrastnik 17. in 18. aprila 1950 
Sektor Zagorje 19. in 20. aprila 1950 
Sektor Radeče 21. in 22. aprila 1950.

Po tem razporedu se javljajo vsi 
učenci v gospodarstvu iz podjetij vseh 
sektorjev in strok razen učencev trgov
ske stroke. Delodajalce opozarjamo, da 
vse učence ob določenih dnevih napo
tijo na gornji naslov, ter so odgovorni, 
da se njihovi učenci pravočasno odzo
vejo obvestilu.

Krajevni LO naj razglasijo na svojih 
razglasnih deskah vsebino obvestila, ta
ko da bo o tem obveščen sleherni de
lodajalec in učenec na teritoriju posar 
možnih KLO.

Okrajni LO — Poverjeništvo za delo

PREKLIC
Izgubil sem kontrolno znamko rud

niške čevljarske delavnice štev. 159 
ter jo tem potom proglašam za neve
ljavno.

Sedlar Vinko, Selo, kolonija Franca 
Farčnika, Zagorje.

PREKLIC
V hiši štev. 25 Trbovlje II mi je

bila s kolesa ukradena evidenčna tab
lica štev. 2257, ki jo proglašam za 
neveljavno. Krajnik Rafael

PREKLIC
Na potu iz Osijeka v Zagorje sem 

izgubil sindikalno člnnsko knjižico 
štev. 61.054 ter jo proglašam za ne- 
vel javno.

Jere Leopold, Toplice 184. Zagorje.

Uredništvo Trbovlje Uprava rudnika Trbovlje — Tiskarna Slovenskega poročevalca — Urejuje uredniški odbor Trbovlje.


